
 

REFERAT FOR FAU ENGEBRÅTEN SKOLE 
Til:    Medlemmer av FAU 

Kopi:    Sveinung Bjørkøy, rektor 

   Steinar Årdal, leder driftsstyret 

Møtedato/-tid:  Torsdag 11.mai 2023 kl. 18.00-20.00 

Møtested:   Personalrommet på Engebråten skole 

 

 

Sak 1.0 – Orienteringssaker 

1.1 Informasjon fra skolen, ved Rektor 

• Det er avholdt konserter for 10.trinn med musikkbidrag fra elevene. Flott opplevelse for alle 

som var til stede.  

• Det er en del nyansettelser til neste skoleår. Det har vært godt med søkere og det er god 

kvalitet på de som ansettes.   

• Alle i 10. trinn skal opp i eksamen i ett fag, basert på trekning. Det ble informert om at skolen 

skal søke om å delta i forsøk om ny trekkordning til eksamen for elever som nå går i 8.trinn. 

• Det planlegges noen sosiale arrangementer, finansiert av skolen, for 8. og 9.trinn. Elevrådet 

er med i prosessen med å se på alternativer. 

• Som i fjor, planlegges det ulike arrangementer organisert av miljøteamet, første og siste uka i 

sommerferien.  

• Tilbakemelding på oppgaven om Mat & Helse: Oppgaven ble endret for å gi flere 

valgmuligheter til elevene. 

• Spørsmål fra FAU i møtet 

o Tilbakemelding om dårlig vedlikehold/hærverk på jentedoene: Det er fokus renhold 

og vedlikehold, spesielt på toaletter. Hvis elevene opplever hærverk eller dårlig 

renhold, oppfordres de til å ta kontakt med lærer, slik at dette kan utbedres.   

o Hvorfor utviklingssamtalene legges til dagtid: Dette handler om arbeidstidsavtaler for 

skolen som regulerer at utviklingssamtalene som regel skal legges til normal 

arbeidstid.  

o Hvor mange vurderingssituasjoner som skal gjennomføres hver uke. Det var 

tilbakemeldinger om at det var litt mye å gjøre for 9.trinn i det siste: Retningslinjene 

er at det ikke skal være for mange vurderingssituasjoner pr uke og at dette skal 

koordineres mellom faglærerne, men det er kjent at det enkelte ganger har blitt litt 

for tett med vurderingssitusjoner.  

o Antall elever til neste år: Det legges opp til 8 klasser på 8.trinn til neste år, mot 9 

klasser i går, siden det ikke kommer elver fra Berg til neste år.  

o Informasjon om matservering til høsten: Det jobbes videre med ulike alternativer og 

ordningen vil være på plass til høsten.  

 

Sak 2.0 Saker fra Styret  

2.1 Vedtekter for FAU ved Engebråten skole ble sist oppdatert 25.januar 2018 og foreslåtte 

endringer ble drøftet på FAU-møtet torsdag 26.januar. Forslag til oppdaterte vedtekter legges 

frem for beslutning. Se eget vedlegg.  



• Vedtektene ble gjennomgått og besluttet av FAU, med mindre justeringer. Oppdaterte vedtekter 

vil publiseres på skolens hjemmesider.   

2.1 Årsrapport for skoleåret 2022/23: Styret utarbeider en årsrapport for FAU sitt arbeid i skoleåret 

og ønsker at de ulike ansvarsområdene sender inn en kort oppsummering av arbeidet innen 

utgangen av mai.  

  

Sak 3.0 Aktuelle saker fra FAU 

3.1 Status på ansvarsområder  

• Informasjon om veiarbeid i Grefsenveien v/Sigrun Vik Olsen. Informasjonen som ble gitt i 

møte med Entreprenør var det samme som på Skolemelding.  

• Skoleball 10-trinn: Det tas sikte på gjøres en felles evaluering på årets opplegg med foreldre, 

elever og skole.  

• SMU: Det ble ett møte i år. Til neste år bør det legges en plan ved starten av skoleåret for å 

gjennomføre flere 3 møter.  

• Natteravn: Det fungere godt og det er ikke kommet opp noen spesielle problemstillinger. 

«Kokeboken» er oppdatert og klar for neste års natteravn.  Det bør gis informasjon på det 

første foreldremøte på høsten om opplegget for Natteravn for å håndtere problemstilling 

rundt personvern og klasselister, og veiledning hvordan dette kan løses.  

 

3.2 Runde rundt bordet på andre aktuelle saker fra FAU-representantene 

• Ingen andre saker 

 
Sak 4.0 Evaluering av året 

Evaluering av arbeidet i FAU for skoleåret.  

• Hva har vært bra? 

o Diskusjoner rundt bordet på FAU-møtene på aktuelle temaer.  

o Dialog med rektor i møtene. 

o Organisering av FAU på Spond og gjennomføring av møtene. 

o Godt oppmøte.  

o Arrangement av skoleball. 

• Hva kan bli bedre? 

o Vurdere om man kan få inn flere relevante personer utenfra for å snakke i FAU-

møtene.   

• Konkrete forslag til endringer? 

o Lage ett opplegg for å følge opp saker som er diskutert eller tatt opp med skolen.  

o Komme enda raskere i gang med planlegging av SMU, natteravn, skoleball etc.  

 

Sak 5.0 Eventuelt 

• Videre prosess for FAU-medlemmene: Dette var siste møte i FAU på dette skoleåret. Alle 

FAU-representantene velges for ett år av gangen, men fra styret så oppfordres det å sitte i 

flere år, for å sikre noe kontinuitet i FAU. Valg av nye FAU-representanter gjøres på første 

foreldremøte til høsten.  


